
Protokół Nr XXIV/ 2017
z Sesji Rady Gminy Wilczyce
z dnia 31 maja 2017 r.

Sesja zwołana została zgodnie z art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym / Dz. U. z 2016 r. poz. 446 z późno zm.) Obrady rozpoczęto
o godz. 9:00 w budynku Urzędu Gminy Wilczyce.
W sesji uczestniczyli: radni, sołtysi, goście zaproszeni (listy obecności
w załączeniu do protokołu).
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Adam Krakowiak,
protokołowała przebieg obrad Pani Alicja Król- insp. ds. obsługi Rady Gminy.
Przewodniczący otwierając XXIV Sesję Rady Gminy powitał radnych, Wójta Gminy,
Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów, gości zaproszonych, pracowników
Urzędu Gminy, jednostek organizacyjnych oraz stwierdził, że obrady są prawomocne.
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt proponowanego
porządku obrad:

l) Otwarcie Sesji i powitanie.
2) Stwierdzenie quorum.
3) Zatwierdzenie porządku obrad.
4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
5) Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.
6) Opinia RIO o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Wilczyce za
2016 r.

7) Dyskusja nad sprawozdaniami z wykonania budżetu Gminy Wilczyce za
2016 r.

8) Wniosek komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.
9) Opinia RIO o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta
Gminy

10) Opinia komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy.
11) Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwal w sprawie:
a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r.,
b) udzielenia Wójtowi Gminy Wilczyce absolutorium z tytułu wykonania budżetu
za 2016 rok,

c) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczyce na lata 2017-2024,

d) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2017 rok,
e) zaciągnięcia kredytu długoterminowego,



f) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej
w Wilczycach za rok 2016,

g) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę,

12) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilczyce
z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w 2016 roku.

13) Informacja o ocenie zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy
Wilczyce.

14) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych Wójtowi
Gminy przez pracowników za 2016 r.

15) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych
Przewodniczącemu Rady Gminy przez radnych za 2016 r.

16) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie
Gminy Wilczyce za 2016 r.

17) Zapytania i interpelacje radnych.
18) Wnioski i zapytania.
19) Sprawy różne.

20) Zakończenie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 23 maja 2017 r. wpłynął
wniosek Wójta Gminy o umieszczenie w prządku obrad Sesji Rady Gminy projektu
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2017.
Poinformował, że projekt uchwały zostanie umieszczony w pkt.11 podpunkcie "h"

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy.
Za wprowadzeniem do porządku obrad i umieszczenie projektu uchwały, w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w roku 2017, w punkcie 11 podpunkcie "h"
głosowało 15 radnych.

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad z uwzględnieniem
wprowadzonego projektu uchwały.

1) Otwarcie Sesji i powitanie.
2) Stwierdzenie quorum.
3) Zatwierdzenie porządku obrad.
4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
5) Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.
6) Opinia RIO o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Wilczyce za 2016 r.
7) Dyskusja nad sprawozdaniami z wykonania budżetu Gminy Wilczyce za 2016 r.
8) Wniosek komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.
9) Opinia RIO o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta

Gminy
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10) Opinia komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy.
11) Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwal w sprawie:
a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r.,
b) udzielenia Wójtowi Gminy Wilczyce absolutorium z tytułu wykonania budżetu
za 2016 rok,
c) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczyce na lata 2017-2024,

d) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2017 rok,
e) zaciągnięcia kredytu długoterminowego,
t) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej
w Wilczycach za rok 2016,

g) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę,
h) udzielenia pomocy finansowej w roku 2017.

12) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilczyce z
Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w 2016 roku.

13) Informacja o ocenie zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy
Wilczyce.

14) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych Wójtowi
Gminy przez pracowników za 2016 r.

15) Informacja z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych
Przewodniczącemu Rady Gminy przez radnych za 2016 r.

16) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie
Gminy Wilczyce za 2016 r.

17) Zapytania i interpelacje radnych.
18) Wnioski i zapytania.
19) Sprawy różne.
20) Zakończenie obrad.

Ad.3

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony proponowany
porządek obrad. Za zatwierdzeniem porządku obrad głosowało 15 radnych.

Ad.4

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 4 punktu porządku obrad
- przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Protokół z XXIII Sesji Rady
Gminy z dnia 21 marca 2017 r. znajduje się do wglądu u insp. ds. obsługi Rady
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Gminy, jest opublikowany na stronie internetowej Urzędu Gminy w BlP.
Każdy zainteresowany może zapoznać się z treścią protokołu. Radni nie wnieśli
uwag, nie wnioskowali o odczytanie protokołu, przyjmując protokół jednogłośnie.

Ad.5

Wójt Gminy przedstawił informację z działalności między sesjami,
poinformował, że zbliżamy się do zakończenia zadania związanego z remontem
mostu w miejscowości Pielaszów. Początkiem miesiąca czerwca planowany jest
odbiór zadania.
Zakończyły się prace związane z przebudową dróg popowodziowych i wąwozów
lessowych na terenie Gminy Wilczyce. Przebudowano drogi gminne w wąwozach
lessowych w miejscowościach Radoszki, Dacharzów -Zagrody i Wilczyce". Zadanie
realizowała Firma Drokam Piaseczno. Na zadanie pozyskano promesę z MSWiA
w kwocie 414 tys. zł. , wkład własny 328 tys. zł.
W ramach Programu PROW modernizowane są drogi popowodziowe
w miejscowościach Radoszki , Tułkowice i Przezwody . Zadanie realizuje Firma PBI
z Kraśnika.
Zadanie dofinansowane w ramach PROW 2014-2020 wysokości 63,3 % kosztów
kwalifikowalnych brutto.
Następnie Wójt Gminy poinformował, że w WFOŚ została podpisana umowa na
wykonanie pracowni edukacyjnej, zlokalizowanej w szkole w Wilczycach.
Dofinansowanie wynosić będzie 30 tys. zł.
Przygotowujemy dokumentację na utworzenie w szkole w Wilczycach przedszkola
w pełnym wymiarze czasu.
Wójt Gminy poinformował, że w szkole w Wilczycach odbyła się uroczystości
obchodów Dnia Matki, w której uczestniczył.
W Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach zostały podpisane umowy na realizacje
w/w dróg popowodziowych oraz remontu mostu. Na zadania otrzymaliśmy promesę
w łącznej wysokości 596 tys. zł.
Wspólnie z powiatem realizować będziemy zadanie związane z przebudową dróg
powiatowych w m. Przezwody, Wilczyce i Łukawa Na zadanie to z budżetu Gminy
przeznaczamy środki finansowe w kwocie 50.000,00 zł.
Następnie Wójt Gminy poinformował, że własnym sprzętem na terenie gminy przy
drogach gminnych koszone są pobocza, w miejscowości Przezwody, przy drodze
gminnej udrażniany jest rów. Zgłaszane zadania wykonujemy na bieżąco ..
W dniu 2 czerwca 2017 r. w siedzibie LGD w Łoniowie będzie podpisanie umowy
z Klubem Sportowym Huragan Wilczyce na budowę budynku rekreacyjno -
sportowego.
W dniu 29 maja br. w Gminnej Bibliotece Publicznej odbył się konkurs wiedzy
o Gminie Wilczyce. W konkursie uczestniczyły dzieci i młodzież ze szkół z terenu
Gminy.

4



W dniu 3 maja 2017 r. z okazji Dnia Strażaka "Św. Floriana" w kościele
parafialnym w Łukawie odbyła się uroczysta Msza Św. w intencji druhów strażaków,
celebrowana przez księdza Marka Wilka.
We Mszy Św. uczestniczyli goście zaproszeni, delegacje strażaków z 9 jednostek
OSP z terenu Gminy Wilczyce wraz z pocztami sztandarowymi z OSP Wysiadłów,
Radoszki i Łukawa. Po zakończeniu uroczystej Mszy Św. dalsza część uroczystości
odbyła się na placu remizy OSP Wysiadłów. Wójt Gminy podziękował Oh z OSP
Wysiadłów, Komendantowi Gminnemu za zaangażowanie i przygotowanie
uroczystości.
W dniu 9 maja 2017 r. odbyło się spotkanie odnośnie wyścigu kolarskiego, który
odbędzie się na terenie naszej gminy w dniu 9 lipca 2017 r.
W dniu 24-25 .06. 2017 r. w miejscowości Wąchock odbędzie się Turniej i Zjazd
sohysów, w którym udział wezmą sohysi z terenu naszej gminy.
Wójt Gminy poinformował, że w Urzędzie Gminy trwa kontrola z Wojewódzkiego
Inspektoratu Ochrony Środowiska.
Od 1.06.2017 r. w Urzędzie Gminy rozpocznie się kontrola Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Kielcach.
Wójt Gminy poinformował, że złożonych jest około 500 szt. wniosków o szacowanie
szkód powstałych w wyniku niekorzystnego zjawiska atmosferycznego
- wiosennych przymrozków, które miały miejsce na terenie naszej gminy w miesiącu
kwietniu i maju 2017 r. Powołana komisja będzie w terenie szacowała straty
w gospodarstwach rolnych.

Ad. 6

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji punktu 6 porządku obrad
- Opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wilczyce za 2016 r.
Zwrócił się do Skarbnik Gminy o przedstawienie opinii RIO.

Pani Agnieszka Wrzosek - Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr 30/2017 VI
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 6 kwietnia
2017 r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Wilczyce za
2016 r. wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego
i objaśnieniami ( uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad. 7

Radni nie prowadzili dyskusji nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy
Wilczyce za 2016 r.
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Ad. 8

Przewodniczący komisji rewizyjnej radny Stanisław Kolasiński przedstawił
Protokół Nr 2/2017 z dnia 11 maja 2017 r. i Wniosek komisji rewizyjnej z dnia
11 maja 2017 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wilczyce
Cwniosek w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad. 9

Uchwałę Nr 52/2017 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Kielcach z dnia 17 maja 2017 r. w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej
w sprawie absolutorium przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Adam
Krakowiak Cuchwała w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad.l0

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji punktu 6 porządku obrad
- opinii komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy. Zwrócił się do
przewodniczących komisji o przedstawienie protokołów z posiedzeń komisji.

Radna Teresa - przewodnicząca komisji ochrony środowiska ... przedstawiła
Protokół Nr 3/2017 z dnia 26 maja 2017 r.Cprotokół w załączeniu do niniejszego
protokołu)

Radny Edward Trznadel - przewodniczący komisji gospodarki finansowej ...
przedstawił Protokół Nr 3/2017 z dnia 29 maja 2017 r. Cprotokół w załączeniu do
niniejszego protokołu).

Ad .11

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji kolejnego 11 punktu
porządku - rozpatrzenia projektów i podjęcia uchwał

a) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawIe
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r.,

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV/ 154 /2017 w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego za 2016 r.,
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

6



b) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
udzielenia Wójtowi Gminy Wilczyce absolutorium z tytułu wykonania budżetu za
2016 rok,

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV/155/2017 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy
Wilczyce absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok,

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

c) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczyce
na lata 2017-2024

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV/156/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczyce na lata 2017-2024

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

d) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2017 rok,

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV/ 157/2017 w sprawie wprowadzenia zmian
w budżecie Gminy Wilczyce na 2017 rok,
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

e) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

Radny Eugeniusz Król zwrócił się do Wójta Gminy o wyjaśnienie projektu
uchwały.
Wójt Gminy poinformował, że do wyłącznej właściwości Rady Gminy należy
podejmowanie uchwał w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez
Gminę. Zmieniły się zasady przydzielania środków finansowych na realizację
zadań inwestycyjnych. Kredyt długoterminowy został zaplanowany w budżecie na
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2017 rok jako przychody budżetu Gminy w wysokości 800 000 zł. W toku realizacji
budżetu, aby Gmina mogła zaciągnąć kredyt długoterminowy konieczne jest podjęcie
w/w uchwały przez Radę Gminy z określeniem przeznaczenia kredytu, okresu spłaty,
źródła spłaty oraz zabezpieczenia kredytu. Planowane zadania finansowane z kredytu
to: przebudowa istniejącej przepompowni na stację wodociągową wraz
z wyposażeniem oraz modernizacją zbiornika wyrównawczego w m. Łukawa
254.909 zł, przebudowa dróg popowodziowych 195.091 zł., zakup i montaż nowych
lamp i przewodów do oświetlenia ulicznego 350 OOOzł.

Radna Elżbieta Smolarska zadała pytanie w sprawie spłaty kredytu.

Wójt Gminy wyjaśnił, że spłata kredytu wraz z odsetkami będzie następować
z dochodów własnych gminy w latach od 2023 do 2024 roku, przy czym spłata
odsetek rozpocznie się w roku 2017.

Radna Teresa Pilch powiedziała, że wg radnej jest potrzeba zaciągnięcia kredytu,
ponieważ na terenie gminy dużo zadań inwestycyjnych już zrealizowaliśmy i mamy
dużą potrzebę wykonania nowych zadań. Nie zaciągnięcie kredytu spowoduje
blokadę pozyskania środków finansowych i tym samym brak perspektyw realizacji
zadań inwestycyjnych.

Innych zapytań do projektu uchwały radni nie zgłosili

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały

Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV/158/2017 w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, l radny przeciw.

t) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej
w Wilczycach za rok 2016.

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV1l59/2017w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Wilczycach za rok 2016.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.
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g) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV/ 16012017 w sprawie zatwierdzenia zatwierdzenia
taryf a zbiorowe zaopatrzenie w wodę

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

h) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej,

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwałę Nr XXIV/ 161/2017 w sprawie udzielenia pomocy
finansowej.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Uchwalone uchwały w załączeniu do niniejszego protokołu.

Ad. 12

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy
Wilczyce z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi Podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w 2016 r.
Do sprawozdania radni nie wnieśli uwag, przyjmując sprawozdanie jednogłośnie.
( sprawozdanie w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad. 13

Wójt Gminy przedstawił informację o ocenie zasobów pomocy społecznej za rok
2016 dla gminy Wilczyce.
Do informacji radni nie wnieśli uwag, przyjmując informację jednogłośnie.
( informacja w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad. 14
Pani Katarzyna Lukawska- Sekretarz Gminy przedstawiła informację z analizy
oświadczeń majątkowych przedłożonych Wójtowi Gminy przez pracowników za
2016 r. ( informacja w załączeniu do niniejszego protokołu).
Sekretarz Gminy przedstawiła również informację w sprawie oświadczeń
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majątkowych złożonych Wojewodzie Świętokrzyskiemu przez Przewodniczącego
Rady Gminy Adama Krakowiaka i Wójta Gminy Roberta Palucha za 2016 r.
Oświadczenia zostały podane do publicznej wiadomości na stronie internetowej
Urzędu Gminy w Biuletynie Informacji Publicznej (pismo Wojewody w załączeniu
do niniejszego protokołu).

Ad.1S

Adam Krakowiak Przewodniczący Rady Gminy - przestawił informację
z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych Przewodniczącemu Rady Gminy
przez radnych za 2016 rok ( informacja w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad.16

Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy
Wilczyce za 2016 r. przedstawił Pan Piotr Gniaź - Komendant Komisariatu Policji
w Dwikozach( informacja w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad. 17

W zapytaniach i interpelacjach radnych głos zabrali:

radny Leszek Sałata zadał pytanie w sprawie realizacji drogi w kierunku Pana
Zielińskiego, drogi w stronę miejscowości Dobrocice na wysokości posesji Pana
Króla, przywiezienie piasku na drogę w kierunku miejscowości Tułkowice.
Zapytał w spawie możliwości wykonania i zamontowania ławeczek obok remizy
OSP w Pęczynach.

Radny Aleksander Bidas zadał pytanie w sprawie uzupełnienia ubytków dróg po
okresie zimowym. Ponadto zapytał w sprawie możliwości wykonania placu zabaw
w miejscowości Łukawa.

Radny Janusz Pietraszewski zadał pytanie w sprawie możliwości zakupu działki na
której prowadzone są badania archeologiczne.

Radna Teresa Pilch zapytała w sprawie założenia drugiego przepustu, uzupełnienia
ubytków na drodze asfaltowej w wąwozie w Zagrodach w kierunku miejscowości
Pęczyny.

Na zadane pytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, poinformował, że zadania
zgłoszone do realizacji przez radnego Sałatę będą realizowane w miarę posiadanych
środków finansowych ..
W sprawie wykonania i zamontowania ławeczek, były wykonane te , które już
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istnieją, realizowane z programu szwajcarskiego pn. "Góry Świętokrzyskie naszą
przyszłością". Ławeczki, stoliki i tablice informacyjne były wykonane przy
drogach powiatowych w 5 miejscowościach. Przy możliwości pozyskania materiału
wspólnie z OSP Pęczyny można byłoby ich wykonać i zamontować.
W sprawie uzupełnienia ubytków dróg, będą remontowane. Wójt nadmienił, że
w ubiegłym roku przy realizacji drogi asfaltowej w miejscowości Łukawa problem
ten można było rozwiązać, powstałe ubytki zregenerować, należała tylko zgłosić
wykonawcy.
Odnośnie placu zabaw, był planowany do realizacji, w budżecie gminy brak środków
finansowych.
Odnośnie zakupu działki, na której prowadzone są badania archeologiczne, Wójt
Gminy poinformował, że z Agencją Nieruchomości była podpisana umowa
użyczenia na okres 10 lat, ponadto w umowie był też zapis, aby na działce poczynić
inwestycje związane z wykopaliskami. Dzierżawa tej działki zakończyła się
w ubiegłym roku. Inwestycje nie zostały poczynione w okresie 10 lat przewidzianych
w umowie. Będziemy ponownie starać się, aby działkę tą wydzierżawić od Agencji
na okres co najmniej 3 lat, trwają rozmowy w tej sprawie.
Do Wójta zwrócili się archeolodzy z Warszawy z prośbą o dalsze kontynuowanie
badań archeologicznych, sprawa jest w toku załatwiania.
W sprawie założenia przepustu w miejscowości Zagrody i uzupełnienia ubytków na
drodze asfaltowej w wąwozie w Zagrodach, Wójt Gminy poinformował, że
przepust będzie założony, natomiast ubytków na drodze nie da się naprawić
remonterem, ponieważ jest ich dużo. Wstępne koszty remontu tej drogi to około
50 tys. zł.

Ad. 18
We wnioskach i zapytaniach radni nie zabrali głosu.

Ad. 19

W sprawach różnych głos zabrali:

Wójt Gminy poinformował o sytuacji zwierząt - krów w gospodarstwie Pana
Pacholczaka w Tułkowicach. Zwrócił się do Rady Gminy o zajęcie stanowiska
i podjęcie stosownych działań tej sprawie.
Przewodniczący Rady Gminy również zwrócił się do radnych i Komendanta
Komisariatu Policji o prowadzenie rozmów w tym temacie.
W dalszej części obrad trwała dyskusja w tej sprawie.
W czasie dyskusji ustalono, że jedynym rozwiązaniem jest powołanie komisji
i prowadzenie rozmów z właścicielem Panem Pacholczakiem.
Ostatecznie ustalono, że w dniu 2 czerwca 20 l 7 r. radni pojadą do gospodarstwa
Pana Pacholczaka w celu prowadzenia rozmów i podjęcia stosownego stanowiska
w tej sprawie.
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Pani Katarzyna Lukawska- Sekretarz Gminy przedstawiła treść pisma Prezydenta
Miasta Tarnobrzega w sprawie poparcia w staraniach o przywrócenie
funkcjonowania w Tarnobrzegu Rejonu Energetycznego działającego w ramach
struktury organizacyjnej Polskiej Grupy Energetycznej Oddział w Rzeszowie oraz
pisma Burmistrza Miasta i Gminy Baranów Sandomierski w sprawie przywrócenia
działalności Rejonu Energetycznego z siedzibą w Tarnobrzegu i przyjęte stanowisko
w tej sprawie( pisma w załączeniu do niniejszego protokołu) .
Sekretarz Zwróciła się do Rady Gminy o podjęcie stanowiska w tej sprawie.

Na sesji Rady Gminy radni nie podjęli stanowiska w powyższej sprawie.

Radny Eugeniusz Król zwrócił się do Wójta Gminy w sprawie rozwiązania
problemu odprowadzenia wody przy drodze powiatowej w miejscowości
Wysiadłów. Problem ten był już zgłaszany do Dyrektora Zarządu Dróg
Powiatowych, na dzień dzisiejszy nie zostały poczynione żadne działania w tej
sprawie.

Na zadane pytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy poinformował, że w każdej
miejscowości są problemy z odwodnieniami rowów i dróg powiatowych. Wspólnie
z powiatem problem odprowadzenia wody będzie rozwiązany, przez gminę został już
wykopany rów.

Radny Jan Juda zwrócił się z zapytaniem do Wójta Gminy w sprawie udrożnienia
przez powiat przepustów przy drodze powiatowej w Radoszkach na wysokości
posesji Pana Korony i Pana Lipca.

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, poinformował, że było
spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, stanowisko Dyrektora jest
takie, że powiat udrażnia rowy, natomiast udrożnienie przepustów należy do
właściciela danej posesji. Wójt Gminy podał przykład miejscowości Pielaszów,
gdzie przez powiat zostały wykopane rowy, natomiast nie zostały udrożnione przez
mieszkańców przepusty. Uniemożliwia to przepływ wody i nadal zamula rowy.

Ad.20
W związku z wyczerpaniem tematyki obrad o godz. 11 :55 Przewodniczący Rady
Gminy zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy.

Protokołowała: Alicja Król

RADA GMINY
WILCZY~E

nj. śwtętokrzyskle
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